
ZAPISNIK SA KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u 
BHRT-u , održane 10. 03. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N. Arnautović; N. Čordalija; M. Džihanić; Dž. Kahrica; M. Baručija; 
T. Maličbegović; M. Grbo;  E. Čengić; B. Hamzagić; G. Brkić; N. Vrgoč; M. Tufo; S. Topalić 
A. Teskeredžić; 
 
Odsutni: D. Maksimović; A. Kolar; N. Hodžić; M. Muratović; N. Žuga;    
 
Dnevni red:  
 

1. Upisivanje članstva 
2. Odluka o o izgledu pečata 
3. Obraćanje osnivača – Statut 
4. Prijedlog Poslovnika o radu UO-a SSR u BHRT-u 
5. Izbor potpredsjednika i izvršnog sekretara 
6. Izbor zapisničara, blagajnika i knjigovođe, administrator web stranice 
7. Prijedlog pravilnika o dodjeli pomoći i izbor komisije za dodjelu pomoći 
8. Prijedlog pravilnika o pravnoj pomoći i izbor komisije za pravnu pomoći 
9. Razno 

N. Vrgoč je predlagala da 1. tačka bude izbor radnog tijela (podpredsjednik, izvršni sekretar, 
knjigovođa, blagajnik i zapisničar),. 
Predloženi dnevni red je izmjenjen i dogovoreno je da će se na ovoj sjednici razmatrati samo 
prve dvije tačke, a ostale u nastavcima sjednice, nakon čega je jednoglasno usvojen. 
 
AD 1 Na osnovu odluke o razdvajanju Skupštine SSU JRTVS i zaključka Skupštine SSR u 
BHRT-u, donesena je odluka o članstvu, kojom svi dosadašnji članovi SSU JRTVS iz BHRT-
a, postaju članovi SSR u BHRT-u. 
Razmatrao se izgled pristupnice i diskutovalo se o potpisivanju novih pristupnica za članove 
Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, te je dogovoren izgled pristupnice kao 
jednoobrazni obrazac koji će uz akreditaciju potpisati sadašnji članovi i koja će služiti za 
prijem novih članova. 
 
AD 2 Odluka o izgledu pečata je jednoglasno usvojena 
 
 
 
                                                                                       UPRAVNI ODBOR 
                                                           SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 
 
                   
 
 
 
 
 
 
 



ZAPISNIK SA I NASTAVKA KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA 
RADNIKA u BHRT-u , održane 20. 03. 2015. godine 

 
 

Prisutni: D. Smital; N. Arnautović; N. Čordalija; M. Džihanić; Dž. Kahrica; M. Baručija; 
T. Maličbegović; M. Grbo;  E. Čengić; B. Hamzagić; G. Brkić; N. Vrgoč; M. Tufo; S. Topalić 
A. Teskeredžić; M. Muratović; A. Kolar; 
 
Odsutni: D. Maksimović; N. Hodžić; N. Žuga;    
 
3. Obraćanje osnivača – Statut 
4. Prijedlog Poslovnika o radu UO-a SSR u BHRT-u 
5. Izbor potpredsjednika i izvršnog sekretara 
6. Izbor zapisničara, blagajnika i knjigovođe, administrator web stranice 
7. Prijedlog pravilnika o dodjeli pomoći i izbor komisije za dodjelu pomoći 
8. Prijedlog pravilnika o pravnoj pomoći i izbor komisije za pravnu pomoć 
9. Razno 

 
D. Smital je isčitao već usaglašeni dnevni red sa prošle sjednice, a E. Čengić je dao prijedlog 
za dopunu pod tačkom razno i to: 
- Aktuelna situacija u BHRT-u 
- Grawe i BSO osiguranje – informacija 
- Dogovor o održavanju sjednica UO SSR u BHRT-u 
- Informacija o dosadašnjem radu 
što je usvojeno i prešlo se na 3. tačku. 
 
AD 3 D. Smital je informisao prisutne o aktivnostima na registraciji u Ministarstvu pravde 
BiH, kao i o izmjenama Statuta koje su od nas tražene od strane Ministarstva pravde BiH. 
Također je istakao da je izmjenu Statuta (bez održavanja Skupštine) moglo donijeti samo 
radno predsjedništvo Skupštine, jer su oni navedeni kao osnivači pri registraciji Sindikata. 
Zbog toga je na sjednicu pozvana i gospođa Nada Šimić, predsjednica Skupštine, jer jedina od 
osnovača nije član Upravnog odbora. 
N. Šimić je istakla da je prvi problem bio naziv Sindikata, koji Ministarstvo nije htjelo 
prihvatiti, ali su skrenuli pažnju i na druge stavke koje se trebaju uskladiti sa Zakonom. Prema 
tome da ne bismo ostali u pravnom vakumu, ja  sam  dogovorila izmjene, koje su upisane u 
Statut. Zbog manjkavosti u Statutu ja sam napravila i prijedlog Poslovnika o radu UO-a SSR 
u BHRT-u i uvrstila stavke koje nisu ušle u Statut. Naglasila je da se sve primjedbe koje sam 
dala u toku razgovora o izmjenama Statuta, dobila sam odgovor da se iste regulišu 
Poslovnikom o radu, te da je bitno da UO uvijek broji 20 članova. 
AD 4 Dogovoreno je da se i Nadin prijedlog Poslovnika dostavi članovima ns e-msil, kako bi 
ga mogli uporediti sa već datim od strane Damira, kao i da se odloži rasprava o prijedlogu 
poslovnika.. 
AD 5 D. Smital je rekao da je podružnica RTVP-e, smatrajući da potpredsjednici ne trebaju 
biti iz podružnice RTVP (jer je predsjednik iz te podružnice), predložila za podpredsjednike: 
N. Čordaliju; S. Topalić; Dž. Kahricu i N. Žugu. Ispred podružnice Imovine, predloženi su:  



S. Topalić i Dž. Kahrica. Zbog bolesti N. Žuga nije prisustvovao sjednici i nije mogao 
prihvatiti kandidaturu. M. Džihanić je predložila A. Teskeredžića, koji je odbio kandidaturu 
kao i N. Čordalija. S, Topalić i Dž. Kahrica su prihvatili kandidature. Na prijedlog Dž. 
Kahrice, odlučeno je da S. Topalić bude prvi, a Dž. Kahrica drugi podpredsjednik, za ovaj 
prijedlog se glasalo jednoglasno. 
Prešlo se na izbor izvršnog sekretara. Predloženi su E. Čengić od stran podružnice RTVP-e i 
N. Vrgoč i E. Čengićem od strane podružnice Imovina. 
N. Vrgoč je odbila kandidaturu, te je tako jedini kandidat ostao Elvis Čengić. Glasalo je 16 za 
i 1 protiv. 
AD 6 D. Smital je informisao prisutne da je zbog porezne uprave morao prijaviti ime 
knjigovođe, te je upisao Amira Ribića, a Diša Karšić kao blagajnika. Za tehničkog sekretara 
se predlaže A. Alimanović, a za web administratora A. Sadžak. Za sva 4 prijedloga se glasalo 
jednoglasno, A. Alimanović je naglasila, da možda neće moći dugo obavljati posao tehničkog 
sekretara i da će na vrijeme o tome obavijestiti UO, kako bi mogli izabrati novu osobu. 
Odluku o naknadama za rad gore navedenih saradnika, UO će donijeti naknadno, odnosno kad 
bude dostupna informacija o prilivu sredstava. 
N. Šimić je naglasila da se finansijski izvještaj treba podnositi Skupštini, i zahvalila se 
prisutnima na pozivu za učestvovanje na sjednici. 
AD 7 Prešlo se na Pravilnik o dodjeli materijalne pomoći članovima sindikata. Nakon duže 
rasprave i izmjene/dopune članova isti je prečišćen, te se zadužuje E. Čengić da sve ispravke i 
primjedbe uvrsti u Pravilnik, kako bi se na sljedećoj sjednici mogao usvojiti. 
Za komisiju o dodjeli materijalne pomoći predloženi su: N. Vrgoč, predsjednik; G. Brkić, član 
i M. Grbo, član. Ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
II nastavak konstituirajuće sjednice zakazan je za 24.03. 2015. godine u 10,00 sati. 
 

                                                                                       UPRAVNI ODBOR 
                                                           SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



ZAPISNIK SA II NASTAVKA KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  
SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u , održane 24. 03. 2015. godine 

 
 

Prisutni: D. Smital; N. Arnautović; N. Čordalija; M. Džihanić; Dž. Kahrica; M. Baručija; 
T. Maličbegović; M. Grbo;  E. Čengić; B. Hamzagić; G. Brkić; N. Vrgoč; S. Topalić A. 
Teskeredžić; M. Muratović; N. Hodžić; 
 
Odsutni: D. Maksimović; N. Žuga; A. Kolar; M. Tufo   
 
Dnevni red: 
 
8. Prijedlog pravilnika o pravnoj pomoći i izbor komisije za pravnu pomoć 
9. Razno 
- Aktuelna situacija u BHRT-u 
- Informacija o BSO i GRAWE osiguranjima 
- Dogovor o održavanju sjednica SSR u BHRT-u 
- Informacija o dosadašnjem radu 
 
AD 8 Prijedlog Pravilnika o pravnoj pomoći se razmatrao član po član, gdje su neki članovi 
dopunjeni, izmjenjeni ili brisani, te se zadužuje M. Džihanić da sve ispravke i primjedbe 
uvrsti u Pravilnik, kako bi se na sljedećoj sjednici mogao usvojiti. 
Za komisiju o dodjeli pravne pomoći predloženi su: M. Džihanić, predsjednik; N. Hodžić, 
član i N. Arnautović, član, ovaj prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
AD 9 Dogovoreno je da na sastanke sa generalnim direktorom, kao stalna pregovaračka grupa 
ide rukovodstvo Sindikata: D. Smital; S. Topalić; Dž. Kahrica i E. Čengić, a prvi sastanak je 
zakazan za 25.3.2015. godine. 
U vezi sastanka sa generalnim direktorom, dogovoreno je da se zauzmu stavovi i to: 
- odbija se bilo kakva ponuda o smanjenju plate 
- traži se odgovornost menadžmenta za nastalu situaciju 
- analiza radnih mjesta u vezi otpuštanja saradnika i radnika na određeno. 
Dogovoreno je da N. Vrgoč i E Čengić za slijedeću redovnu sjednicu pozovu predstavnike 
Grawe i BSO osiguranja kako bi održali prezentaciju u vezi auto osiguranja. 
Također je dogovoreno da se održi posebna sjednica, nakon sastanka sa direktorom. 
D. Smital je izvjestio o aktivnostima na otvaranju računa Sindikata i prenosu sredstava sa 
SSU JRTVS na SSR u BHRT-u. 
 

                                                                                       UPRAVNI ODBOR 
                                                           SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 


